
Til karmøy kommune 

detaljregulering plan 2138 Hapaløpsbekken 

refererer til brev av 17 /02-23 hvor dere mener jeg er berørt part på min eiendom som flomutsatt 
område. Eiendommen min har aldri vært utsatt for flom så lenge den har vært i eid av min familie. 
Eiendommen ble i sin tid kjøpt opp av min bestefar i 1924 senere så bygde min far hus som ligger 
på samme nivå som dette såkalte flomområde er eid av Henri Lethimeki i dag. 
Dere påstår at han får kloakken inn i kjelleren på grunn av et høyere nivå i bekken men dette 
stemmer ikke med de faktiske forhold, det er røret fra huset og ned til kummen som går tett, dette 
har alltid vært et problem. Så lenge min far eide dette huset var dette noe som stadig hendte, dette 
kan bekreftes av samtlige av mine barn. 
Som kjent så blir det i elver og bekker flom som regel i snøsmeltingen om våren og jeg kan huske 
tilbake til 1960 og 1970 årene da det virkelig var mye snø likevel ble det aldri flom på vår eiendom. 
Dette skyldes i hovedsak et veldig begrenset nedslagsområde i bekken før den når dette området det 
er snakk om. 
En eventuell fremtidig fare for flom i dette området ser jeg på som minimal da det i den senere tid 
har vært lite snø i vårt område. 
Konklusjonen min er at på min eiendom er det ingen fare for flom hverken nå eller i femtiden og da 
vil jeg med dette avvise Deres påstand om at det er et flomutsatt område. 


